
Suomen AA:n Etelä-Suomen alueen aluekokous Karjaan AA-ryhmän tiloissa osoitteessa 
Felix Fromminkatu 4, 10300 Karjaa 19.11.2016 2016 kello 14.00. 
 
PÖYTÄKIRJA 
 
1a. Järjestävän ryhmän tervetuloa sanat 

Rami toivotti kaikki tervetulleiksi aluekokoukseen. 
 
1b. Kokouksen avaus (alueen puh.joht.) 

Markus avasi kokouksen tyyneysrukouksella. 
 
2. Esityslistan hyväksyminen 

Lisättiin kohtaan 10. Muut esille tulevat asiat 
Kohta 10.1. Ulkoisen tiedottamisen yhdyshenkilön puheenvuoro 

 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirja 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4. Läsnäolijoiden ja ryhmäedustajien toteaminen 

o Läsnä olivat alueen pj. Markus AA-ryhmä 12, ryhmäedustajat; alueen sihteeri Kirsi 
AA-ryhmä 12, Rami Karjaan AA-ryhmän ja myös SAAP:n edustaja, Aulis Hangon 
Majakka-ryhmä, Ertsi Vihdin Ihme-ryhmä, Ola Keravan Ura-ryhmä, Make II AA-
Tiiliryhmä Riihimäki, Jarmo Tammisaaren AA-ryhmä, Vennu Hausjärven AA-ryhmä 
ja Rami Sopu-ryhmä ja myös ulkoisen tiedottamisen yhdyshenkilö, Marko MPV ja 
lisäksi ilman edustusta Kari ja Tarja Karjaan AA-ryhmästä. Paikalla 13 henkilöä, 
joista 9 alueen AA ryhmien edustajaa.  

 
5. SAAP:n edustaja puheenvuoro (Rami) 
 

o Palvelun kokous oli 12.11.2016 Tikkurilassa 
o Käsittelyssä oli Keski-Suomen alueen kirje, ehdotus Palvelun ja Kustannuksen 

kokousajan vaihtamisesta vuosikokouksessa. Menettelytapatoimikunta hylkäsi 
ehdotuksen, se pitää nykyistä käytäntöä hyvänä. 

o Toive-ryhmän kirje, jossa huomautettiin Ison kirjan käännösvirheistä. 
Kirjallisuustoimikunta otti virheet käsittelyyn ja tekee tarvittavat toimenpiteet. 

o Hyväksyttiin 3/16 ryhmäluettelo.  
o Historiikki työryhmä ja juhlatoimikunta saavat täydentää itse itseään, kunhan 

ilmoittavat uusista jäsenistä Palveluun. 
o Ensi vuoden AA:n teemaksi valittiin AA-Sydämen kieli.  
o META teki päätöksen, että yksityinen AA-lainen voi maksimissaan lahjoittaa tai 

testamentata AA:lle 3000 €/hlö/kalenterivuosi. 
o Seuraava kokous on 11.2.2017.  

Esitettiin kysymys: Voiko Palvelu päättää yksityisen AA-laisen lahjoituksen 
suuruudesta. Ja vastauksena tuli, että voi ja on päättänyt jo. Aikaisemmin rahasumma 
on ollut 1000 mk, joka muutettiin silloin kun valuutta vaihtui euroksi 1000 €. Nyt oli 
jo tarve korottaa summaa. Muissa maissa käytäntö vaihtelee. Keskusteltiin tässä 



yhteydessä nimettömyydestä ja pankkisalaisuudesta.  
 
6. SAAK:n edustajan puheenvuoro 
 

• Masan ollessa estynyt Rami kertoi Masan terveiset  
o Lokakuun lopun taloustilanne hyvä 
o Myyntituotot nousseet n. 7000 € edellisvuodesta, kulutkin nousseet mutta budjetoitua 

vähemmän. Muutoksen taustalla on Sydämen kieli-kirjan hyvä menekki. (Kirjaa 
myyty n. 1100 kpl 4.11.2016)  

o Ryhmien tuki on hieman budjetoitua parempi, viimevuotista n. 1500 € jäljessä. 
o Toiminnallinen tulos on budjetoitua parempi. Maksuvalmius 8,2 kk. 
o Lehtien myynti on jäljessä viime vuodesta. Tiedotus n. 1500 € ja Ratkaisu n. 2000 €. 

Juttuja kaivataan. Myös ideoita Palvelulle toivotaan, etenkin Ratkaisun 
kiinnostavuuden/levikin kasvattamiseksi.  

o Seuraavan vuoden budjetointi on työn alla, esillä seuraavassa kokouksessa 10.12. 
o Alueilta kaivataan ehdokkaita Kustannukseen ja MPV:n tehtävään. Valinnathan 

tapahtuvat tulevan kevään vuosikokouksessa. 
Keskusteltiin 8,2 kk maksuvalmiudesta. Yleisesti pidettiin maksuvalmiusaikaa 
hyvänä. 70-vuotis juhlat tulossa, johon taas menee rahaa. Säästöä on saatu esim. siitä, 
että Tiedotuksia ja Ratkaisu lehti on postitettu samassa kuoressa. Keskusteltiin 
Ratkaisu lehden ulkoasusta ja fontista. Fontti oli koettu liian pieneksi. Hangon 
Majakka ryhmän ehdotus lehden palauttamisesta entiseen kokoon siirrettiin kohtaa 
10.2. 

 
 

7. 1. kauden MPV:n kuulumiset (Marko) 
 

o 1.vuosi MPV:na on täyttymässä. Edellinen MP:n kokous oli Ruotsissa, josta oli 
raportti kesäkuun Tiedotuksia lehdessä. Viimeisin 24. MP:n kokous oli New 
Yorkissa, josta Jatta on kirjoittanut raportin joulukuun Tiedotuksiin ja Marko 
kirjoittaa oman juttunsa tammikuun Tiedotuksiin. Jatta oli kirjallisuustoimikunnassa 
ja Marko oli menettelytapatoimikunnassa.  

o Marko kertoi kokouksen kulusta. Kokouksessa oli 60 edustajaa 40 eri maasta. USA 
oli valmistautunut kokoukseen hyvin. Kaikille jaettiin kansiot, jonka kansion Marko 
esitteli aluekokouksessa. Kokouksia oli viitenä päivänä 23.–27.10. Aamu yhdeksästä, 
ilta yhdeksään. Suomi oli kustantanut Slovakian edustajan osallistumisen. 2/3 
organisaatioon kuuluvista maista oli lähettänyt edustajan kokoukseen. Myös Venäjä 
kuuluu kokouksen päätöksellä maailmanpalveluorganisaatioon. 

o Seuraava MP:n kokous pidetään vuonna 2018 Etelä-Afrikassa.  
 

8. Valitaan alueelle varasihteeri 
 

Käytiin keskustelu aiheesta. Ehdotettiin mm., että kulloinkin järjestävän ryhmän 
Keskuudesta valitaan sihteeri. Ehdotus ei saanut kannatusta. Ehdotettiin Make II:sta 
sihteeriksi. Make ei ollut käytettävissä. Ehdotettiin Jarmoa Tammisaaren ryhmästä. 
Jarmoa kannatettiin ja hänet valittiin varasihteeriksi.  



 
9. Ryhmien kuulumiset 

o Karjaan AA-ryhmä; AA:n auttava puhelin alkaa toimia 1.12.2016 
o Ura-ryhmä, Ei muutoksia edelliseen. 
o Majakka-ryhmä; Ei muutoksia. Yksi tulokas on jäänyt ryhmään. 
o Tiiliryhmä; Ryhmään oli tullut yksi ei alkoholisti, vaikka ryhmä on suljettu. Ryhmä 

on päätetty pitää suljettuna. 1-vuotiaasta tuli uudelleen tulokas.  
o Sopu-ryhmä, Ryhmästä ei löydy halukkaita mukaan alueen toimintaan. Tulokkaita on 

ollut. Yksi vietti päivät kahdessa ryhmässä. SPR:stä tulossa pyyntö pitää 
tiedotustilaisuus Toipilaskoti Jokelassa. 

o Ihme-ryhmä; Terapiatehdas on mennyt konkurssiin. Ryhmässä on ollut tulokkaita. 
o Tammisaari; ryhmässä käy n. 6-8 henkeä. Kokoontuu sunnuntaisin klo 19.00. Ryhmä 

on kaksikielinen. Halukkuus aluetoimintaan on heikko. Jarmo itse halusi tulla alueen 
kokoukseen. 

o Hausjärvi; Kokoontuu kerran viikossa, ei tulokkaita, kävijöitä 4-8 henkeä. 
o AA-ryhmä 12. Ei muutoksia. 1-vuotias vietti päivät.   

 
10 Muut esille tulevat asiat: 

10.1. Ulkoisen tiedottamisen yhdyshenkilö alueella Rami: 
Ei muutoksia ulkoiseen tiedottamiseen. Palvelutehtävä vapautuu tammikuun 
kokouksessa. 
10.2. Hangon Majakka ryhmän ehdotus: 
Muutetaan Ratkaisu takaisin A4 koosta A5 kokoon, niin kuin vanha oli. Siirretään 
seuraavaan kokoukseen.  
10.3. Valtakunnalliset Syyspäivät pidettiin Lohjalla 7.-9.10.2016. Syyspäivät olivat 
samalla Lohjan AA:n 50v-juhlat. Päivät onnistuivat hyvin, siitä kiitos vastuuhenkilöille ja 
runsaalle palvelijajoukolle. 
10.4. Vennu, Hausjärven AA-ryhmä ehdolla SAAK jäseneksi seuraavassa SAAK:n 
vuosikokouksessa. Etelä-Suomi tukee.   

11. Seitsemäs perinne 
Kokouksen lipastuotto 32,70. Karjaan ryhmällä ei vaatimuksia ja 1.kauden mpv:lla ei 
kulukorvaus vaatimuksia. Alueella rahaa 295,62€, joista varauksia 100€ 
sanomansaattomateriaaliin ja ensi vuoden alussa tulossa nettilasku arvio n. 120€. Rahat 
säilytetään sihteerin hallussa. 

12. Seuraava kokous 
Seuraava kokous pidetään sunnuntaina 29.1.2017 Lohjan Sopuryhmän tiloissa klo 17:00. 
Osoite Sibeliuksenkatu 4, 08100 Lohja 

 
13. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.13. 
 

 
              Muistiin merkitsi Kirsi ja Markus       


